
27. april je tudi praznik naše KS
Človekov dom niso le s stenami omejeni kvadratni metri. Njegov

dom je tudi okolje bloka ali hiše; je prijetna zelenica pred blokom,
dobro založena trgovina, je vrtec, v katerem pazijo in vzgajajo otroka,
kadar starši delanio, je bližina šole, so urejene in varne ceste, je iniren
kotiček, kjer se s prijateljem pogovoriš o novicah. In še bi lahko našte-
vali.

Precejšen del svojih potreb zadovoljujemo v krajevni skupnosti.
Zato smo se odločili, da se pozanimamo, s kakšnimi težavami se pri
svojih vsakodnevnih opravilih srečujejo krajani, kaj menijo, da imajo
dobro urejeno, in kaj nameravajo še urediti. Podali smo se kar v KS
Kodeljevo. Povabilu na pogovor sta se odzvala predsednik sveta KS
AdoU Jevšnik in tajnik KS Jože Draksler. Takole je stekel pogovor.

— RK SZDL priporoča, naj
se proslave v KS povežejo s
praznovanjem občinskih in dru-
gih praznikov. Vi ste to upošte-
vali, kajti KS Kodeljevo praz-
nuje 27. aprila krajevni in občin-
ski praznik. Zato bodo verjetno
razne prireditve in svečanosti
skupne?

Ker poteka del praznovanja
občinskega praznika prav v naši
KS, nameravamo organizirati
akrijo za urejanje in čiščenje
okolja. Posebno skrbno namera-
vamo urediti park Kodeljevo in
njegovo okolico. Nekatere pri-
reditve v počastitev krajevnega
praznika so že bile: klavirski
koncert Majde Faganel in nastop
harmonikarskega orkestra KUD
Vide Pregarc. Pripravljamo pa
razstavo povojnega periodičnega
tiska v OS Ketteja in Murna in li-
kovno razstavo v Jelovškovi ga-
leriji. Na občinski proslavi bodo
sodelovali učenci glasbene in
osnovne šole — obe šoli sta na
našem območju. V dneh pred
praznikom bo svečana seja KS.
Narodna zaščita naših krajanov
bo dan pred prireditvami zava-
rovala vse objekte, kjer bodo te
potekale.

— Samoupravna organizira-
nost KS živi v skladu s statutom
in dokumenti SZDL. Temu stese
prav gotovo skušali čimbolj pri-
bližati. Verjetno pa so še po-
dročja organiziranosti, kjer še
niste storili dovolj?

Ni še zaživel sekdjski način
dela SZDL. Ustanovili smo le
osem uličnih odborov od 13 na-
črtovanih. Tudi organiziranje
hišnih svetov teče prepočasi. Vse
to so naloge, ki smo jih zapisali v
letošnji delovni program.

— Iz poročila o akciji »91
KS« smo razbrali, s katerimi
stvarmi so Kodeljevčani najbolj
nezadovoljni: slabo razvita trgo-
vinska mreža, premajhna zmog-
Ijivost VVZ, nezadovoljivo
zdravstveno varstvo in morda še
kaj.

Res je. Za približno 6000 pre-
bivalcev Kodeljevega imamo
premalo trgovin. Upoštevati mo-
ramo, da v prodajalnah naše KS
kupujejo tudi prebivalci drugih
območij. Možnosti, da bi dobili
prosCor za nove trgovine, pa za
zdaj ni.

Težave, s katerimi se sreču-
jemo v zdravstvu, so vsem dobro
znane. Neustrezna organizira-

nost zdravstva, premalo prosto-
rov in nezadovoljstvo krajanov i
zobozdravsfvenimi uslugami so
problemi, s katerimi se sretujejo
prebivalci vseh KS naše občine.
Lahko pa se pohvalimo, da
imamo zobno zdravstvo dobro
urejeno za osnovnošolsko mla-
dino. V poslopju OŠ Ketteja in
Murna že nekaj časa dela zobna
ambulanta v sklopu ZD Moste.

Velik problem v KS je varstvo
naših najmlajših — dojenčkov.
Resda nameravamo pri VVZ
Kodeljevo zgraditi prizidek za
100 otrok, toda to še ne bo tako
kmalu. Do konca 1981 naj bi bila
pripravljena šele tehnična do-
kumentacija. Tudi VVZ Kode-
Ijevo obiskujejo otroci iz treh KS,
največ iz Štepanjskega naselja.

Ra/mišljamo tudi o prehodu
na celodnevno šolo. Žal pa to ne
bo uresničeno vse dotlej, dok-
ler ne bo zgrajena nova šola v
Štepanjskem nasclju.

— Katero akcijo ocenjujete
za najuspešnejšo v zadnjem
času?

Predvsem to, da nam je po
petnajstih letih prizadevanj le
uspelo urediti Puterlejevo in
Pugljevo ulico. Pa fudi to, da sta
zavest in solidarnost naših kraja-
nov vedno dokaj visoki. Dobro
smo se odrezali ob zadnjih voli-
Ivah in ob referendumu za II.
samoprispevek.

Še enkrat pa velja, naj Kode-
Ijevo s sodelovanjem vseh kraja-
nov dočaka občinski in krajevni
praznik urejeno in čisto.

Lepa hvala za sodelovanje.
Darja Juvan


